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LLEI DE LA SEGURETAT SOCIAL

Bartumeu: «Volem saber si els
interlocutors liberals són vàlids»

JAUME VENTURA*
ANDORRA LA VELLA

33 López, Bartumeu i González, durant la roda de premsa d’ahir.

TONY LARA

Critica Pintat i Gil
per dir que les
millores a la CASS
són impossibles

Creu que s’han de
respectar els acords
dels representants
dels partits

E
l Grup Parlamentari Social-
demòcrata va voler defen-
sar-se de les declaracions
efectuades pel cap de Go-

vern, Albert Pintat, i la ministra de
Salut, Benestar, Família i Habitatge,
Montserrat Gil, en què destacaven
que el conjunt de millores previstes
a la nova Llei de la CASS eren inassu-
mibles.

En aquesta línia, el president del
Grup Parlamentari Socialdemòcra-
ta, Jaume Bartumeu, va remarcar:
«Ens semblava que la negociació per
la Seguretat Social ja estava llesta,
però es veu que no. El que volem és
aclarir si els interlocutors dels par-
tits amb els quals ens reunim són
vàlids o no, perquè no pot ser que si-
guin desautoritzats d’aquesta mane-
ra. L’acord polític i la paraula s’han
de mantenir».

En la mateixa línia es van mos-
trar els consellers i alhora represen-
tants socialdemòcrates a la Comissió
de la CASS, Mariona González i Este-
ve López. La consellera va destacar:
«Ens han sobtat molt les declara-
cions de Gil i Pintat, sobretot perquè
els punts estaven pactats, entre els
quals el de les prestacions familiars,

que és el que sembla que ha aixecat
més polseguera». Esteve, per la seva
banda, va lamentar: «Després de dos
anys de treball i que tots haguem
perdut alguna flassada, fa pensar el
fet que la ministra surti a la premsa
per dir el que tots hem vist. Sembla

que algú s’adoni ara que les políti-
ques socials tenen un cost».

PAGAR PER REINVERTIR / I és que Bar-
tumeu va declarar que volia deixar
les coses clares abans de tornar a
reunir-se amb Pintat divendres vi-

nent. En aquesta línia, el social-
demòcrata va destacar: «Necessitem
més ingressos tributaris i sortir de la
llista de paradisos fiscals, però no vo-
lem castigar els ciutadans amb un
flagell, que no hagin de pagar per
pagar, sinó per reinvertir». Bartu-

meu, a més, hi va afegir: «Volem un
acord sobre fiscalitat per tranquil.lit-
zar el país. I que quan arribi l’alter-
nativa no es canviaran coses al cap
de tres mesos, se seguirà una línia.
Al contrari d’ara».H
*jventura@andorra.elperiodico.com

GUARDONS A LA RECERCA

Avui es presenta l’edició
d’aquest any dels Innovadors
b

J. V.
ESCALDES-ENGORDANY

bS’entregaran el proper
29 de novembre en el
marc del Future of
Europe Summit II

Avui es presentarà, a les quatre de la
tarda a la Cambra de Comerç, la se-
gona edició del Premi Innovadors,
uns guardons que s’entregaran el 29
de novembre en el marc del Future
of Europe Summit II. Aquests guar-
dons, que arriben a la segona edició,
busquen «fomentar la diversificació
de l’activitat econòmica del país», tal
com va destacar a final del mes pas-
sat Pierre-Olivier Davasse, cap d’ope-
racions de l’Oficina per a la Innova-
ció Empresarial, organisme organit-

zador del guardó.
Tot i que l’organització va expli-

car que el premi vol seguir la matei-
xa línia que l’any passat, els guar-
dons ofereixen força novetats. Cal
destacar, per exemple, que l’import
total dels premis ha baixat, però
s’han creat reconeixements nous
per premiar els millors projectes. Es
per això que s’atorgaran els premis
creació (115.000 euros), diversifica-
ció (115.000), l’especial del jurat
(50.000) i el retorn (50.000). Precisa-
ment, s’ha de remarcar que aquest
últim guardó està destinat als an-
dorrans i els residents que viuen a
l’estranger «per permetre el retorn
del talent andorrà al país». D’altra
banda, el jurat estarà format per ex-
perts internacionals que valoraran
diversos aspectes. H

L’import total dels
premis baixa, però es
creen més categories
per premiar més

Bartumeu
JAUME

frases

PRESIDENT DEL GRUP DEL PS

«No pot ser que els
representants siguin
desautoritzats així.
L’acord i la paraula
s’han de mantenir»

González
MARIONA

CONSELLERA SOCIALDEMÒCRATA

«Ens han sobtat molt les
declaracions, sobretot
perquè els punts estaven
pactats, com ara el de
les prestacions familiars»

33 Davasse.

López
ESTEVE

CONSELLER SOCIALDEMÒCRATA

«Després de gairebé dos
anys de treball, fa pensar
el fet que la ministra surti
a la premsa per dir el que
tots hem vist»


